
Te gast bij ….   

Hessel Hiemstra 

Als lezer van de Uitkijkpost verneemt u van een aantal ‘bekende’ CDA-ers waarom zij zich 

inzetten voor het CDA Heiloo. In deze interview-estafette ben ik vandaag in gesprek met 

Hessel Hiemstra, in het dagelijks leven werkzaam bij het ministerie van Defensie. 

 

Wie bent u en hoelang woont u al in Heiloo? 

Ik ben Hessel Hiemstra, 54 jaar, getrouwd met mijn lieve echtgenote Jannie, trotse vader van 

drie kinderen én supporter van AZ. Behoudens een uitstapje naar Hillegom woon ik sinds mijn 

middelbare schooltijd in Heiloo. Sinds 2007 zit ik met veel plezier namens CDA-Heiloo in de 

gemeenteraad, de laatste twee periodes zelfs als fractievoorzitter. 

Waarom voelt u zich betrokken bij het CDA en het CDA-Heiloo in het bijzonder? 

Ik voel mij thuis bij een club mensen die niet voor zichzelf leven, maar vanuit overtuiging ook 

iets voor een ander willen betekenen. Vanuit die insteek zijn we als CDA-Heiloo een prima 

team met een fractie die - vrijwel als enige partij  - wél voortdurend de inwoners van Heiloo 

opzoekt! Besluiten worden genomen tijdens formele vergaderingen, maar om de belangen en 

wensen van de Heilooërs echt te dienen moet je vooral in gesprek gaan en de mensen 

opzoeken. 

 

Hoe heeft u tot op heden aan die betrokkenheid invulling kunnen geven? 

Met fietsrondes, werkbezoeken en thema-avonden proberen we de verbinding te maken 

tussen de vergaderstukken en de werkelijkheid. Dan blijkt dat vele onderwerpen, zoals 

woningbouw, verkeer maar ook eenzaamheid weerbarstig zijn en dat je in gesprek met 

elkaar verder komt. Dat geeft mij inspiratie, die ik vervolgens gebruik om in de raad met 

gerichte voorstellen te komen en daar draagvlak voor te verkrijgen. Ik noem de tweede 

sporthal, het onderzoek naar een zonnegeluidsscherm langs de A9 bij Heiloo en bijvoorbeeld 

ook de motie ‘schaaktafels tegen eenzaamheid’. 

 

 



Waarom is het voor de inwoners van Heiloo van belang dat het CDA-Heiloo ook in 2022 

ruim in de gemeenteraad vertegenwoordigd is? 

Het is belangrijk dat er in Heiloo een krachtige stem is tégen polarisatie en doemdenken, 

maar vóór bewezen verbinding en gezamenlijkheid. Daar staat CDA-Heiloo voor. 

Heeft u voor het CDA-Heiloo nog tips voor de komende gemeenteraadscampagne?  

De landelijke politiek, inclusief CDA, leverde de afgelopen periode een weinig verheffend 

schouwspel op. CDA-Heiloo doet er goed aan bij de gemeenteraadsverkiezingen haar lokale 

resultaten voor de inwoners te benoemen en te zeggen waar het op staat. Met een kanjer als 

Mart Brouwer de Koning als lijsttrekker moet dat gaan lukken! 

Bedankt voor het interview Hessel, en bedankt voor je inzet; veel succes bij de komende 

verkiezingen! 

 

http://www.heiloo-stem-wijs.nl 

http://www.facebook.com/cdaheiloo 

http://www.cdafractieheiloo.nl/ 
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